
3 juni 2023 
Na een mooi seizoen stond vandaag het 
toernooi van HFC op het programma. 
  
Het zonnetje stond al hoog en de zin was 
goed. Dus we gingen vroeg naar Haarlem. De 
mannen hadden er zin in. 

 We waren ingedeeld in een 
toch wel sterke poule.  
De wedstrijden duurden max 
20 minuten en waren op de 
helft van een groot veld, er 
moesten dus wat meters 
gemaakt worden. 
  
Onze eerste wedstrijd was 
meteen al een zware, het 
betrof het team van HFC G2. 
Na een korte warming up 
begonnen we aan deze 
wedstrijd. Vanaf het begin 
kon ik zien dat onze mannen 
gemotiveerd waren. Onze verdediging stond als een huis en er werd goed overgenomen achterin.  
Ook voorin en op het middenveld was er voldoende beweging zonder bal. Na diverse mooie acties was het 
uiteindelijk raak voor ons. Met een mooi schot troffen we doel: 1-0. Dit zorgde voor veel verwarring bij de 
tegenstander. Het bleef vrij lang 1-0, echter vanuit een vrije trap wist HFC te scoren en kwamen we op 
gelijke hoogte: 1-1. Dit was tevens ook de eindstand. Het eerste punt was binnen. 

  
De 2e wedstrijd was tegen een voor ons onbekende 
tegenstander NVC uit Naarden. 
Nadat we ons weer opgeladen hadden (de eerste 
wedstrijd kostte veel energie), begonnen we vol 
zelfvertrouwen aan de 2e wedstrijd.  
Al snel bleek dat we ervoor gingen, het was al vrij snel 
dat we vanuit een schitterende aanval wisten te 
scoren 1-0.  
Door goed positiespel en hard werken wisten we ook 
nog de 2-0 te maken. We hadden daarna nog wel wat 
kansen (schot op de lat, naast en 
over). Ook de energie liet het een 
beetje afweten.  

De tegenstander kreeg dan ook wat meer grip op de wedstrijd. Door een schot op goal van 
de tegenstander, die door ons van richting werd veranderd, was Marcel kansloos: 2-1.  
Ook maakten ze nog de 2-2 door een vrije trap, die Marcel niet zag komen omdat hij in de 
zon keek.  Dat was ons 2e punt en nog geen verloren wedstrijd.  
  
De 3e wedstrijd was een bekende tegenstander Roda 23. We wisten hoe goed ze speelden en dus gingen 
we gemotiveerd aan de slag. Na een goede start wisten we snel op 1-0 te komen, maar zoals al eerder 
gezegd, de energie was een beetje weg. We lieten de tegenstander dan ook meer komen, hierdoor 
kwamen we op gelijke hoogte en was het 1-1. Omdat we waarschijnlijk wisten dat de pauze er aankwam 
rechtten we nog een keer de rug en gingen vol op de aanval. Dit resulteerde in de verlossende goal 2-1. Na 
een zeer spannende eindfase waarin de tegenstander, maar wij ook diverse kansen kregen wisten wij de 2-
1 vast te houden. Hierdoor kregen we de verdiende 3 punten. 
  



Pfff, eindelijke de pauze waar we naar uitkeken.  
 
We werden met 5 punten 2e in onze poule en moesten tegen de 
nummer 1 van de andere poule: HFC G3. 
  
We begonnen de wedstrijd erg gespannen, omdat we toch al in het 
verleden enkele keren tegen deze tegenstander gespeeld hadden en nog 
nooit hebben kunnen winnen. 
  

Door ons gespannen begin en wat pech konden we de wedstrijd nog niet naar onze hand zetten. Het 
duurde best wel lang voor dat we wisten te scoren: de bevrijdende 1-0. Maar ze kwamen toch weer terug 
en door een hoge bal die niet door Marcel gekeerd kon worden, kwamen ze op gelijke hoogte 1-1.  
Maar we wisten onze organisatie weer op poten te krijgen, wat leidde tot een verdiende voorsprong: 2-1. 
Door heel hard werken en wat geluk wisten we deze wedstrijd uit eindelijk te winnen. 
  
Door deze winst moesten we de finale spelen om de eerste plaats in onze poule. 
  
De finale was tegen de HFC G2. We hadden eerder op de dag al 
tegen ze gespeeld en wist wat ons te wachten stond. We gingen er 
vol in, maar door onze aanvalsdrift en de verminderde energie, was 
het de tegenstander die wist te scoren: 1-0. Ook kwam er voor de 
tegenstander nog de 2-0, wat toch wel onverwacht was. Maar zoals 
al eerder wisten we weer op te staan en konden we door hard 
werken de 2-1 op het scorebord krijgen. Het was een uiterst 
spannende wedstrijd die voor veel van onze spelers het laatste 
beetje energie heeft gekost. De benen deden pijn en ze konden ook 
niet meer. Het was dan ook HFC die de 2-1 vast wisten te houden. 
 
We zijn uiteindelijk 2e geworden van 8 sterke tegenstanders: Top.  

  
 
Ik denk dat we een geweldig 
toernooi hebben gespeeld 
en dat we hebben genoten 
van deze dag. Het was voor 
onze toeschouwers, die 
gelukkig met een behoorlijk 
aantal aanwezig waren (zelfs 
de burgermeester uit 
Bloemendaal was er), een 
genot om naar ons te 
kijken.  
  
Wat mij tijdens het hele 
toernooi opviel was de 
geweldige sfeer onderling en 
het feit dat we tijdens het 
hele toernooi bij elkaar zijn 
gebleven. 
  
 
 

De foto werd gemaakt door de burgemeester 



Ik ben tijdens de wedstrijden, die ook voor Sylvia 
en mij zeer spannend waren, vergeten het 
precieze scoreverloop op te schijven en wie de 
doelpunten hebben gemaakt.  
Ik weet natuurlijk wel wie er gescoord heeft, 
echter niet op welk moment.  
Danny, Engin, Casper, Giorno en Michel waren 
de doelpuntenmakers. 
  
Ik wil het hele team een zeer groot compliment 
maken voor hun inzet, gezelligheid en motivatie. 
Jullie zijn toppers. 
  
Maar ook persoonlijk wil ik jullie een compliment geven. 
  

1. Marcel die als een tijger zijn doel stond te verdedigen en veel doel zekere kansen wist te keren. 

2. Carlo die alles heeft gegeven en ondanks een blessure maar door bleef gaan. 

3. Gerald die ook al zijn energie heeft geven en door een vervelend schot op zijn lichaam even 
uitgeschakeld was. 

4. Vincent die tot het uiterste is gegaan en ook alles heeft geven wat hij had. 

5. Engin die het vuur uit zijn sloffen heeft gelopen op het middenveld. 

6. Giorno die op zijn vertrouwde positie keihard werkte en ook meedeed in de verdediging.  

7. Michel die vanuit de rechterkant veelvuldig op kwam en veel heeft gelopen ook verdedigend zijn 
werk deed. 

8. Casper die zich uitstekend aan zijn opdracht heeft gehouden en alles heeft gegeven wat hij had. 

9. René die op vele plekken heeft moeten spelen en alles heeft gegeven.  

10. Danny die ook op alle plekken heeft gespeeld en hij heeft ook alles gegeven. 
  
 
Mannen ik wil jullie, maar 
ook Sylvia bedanken voor 
een geweldige dag die ons 
een mooie 2e plaats heeft 
opgeleverd.  
 
Maar wat ik eigenlijk nog 
veel belangrijker vind is om 
te zien dat we als team een 
enorme groei aan het 
doormaken zijn.  
  
Topmannen en vrouw.  
 
Ik kijk nu al uit naar het Bram 
Bartels toernooi. 
  
Groet, Henk 
 
 

Foto van de Facebook-pagina van de burgemeester. Meer foto’s op onze eigen besloten Facebook-pagina. 


